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Z Á P I S N I C A 

 

zo 6.  zasadania Obecného zastupiteľstva v Makove,  

konaného dňa 7. októbra 2015 

v zasadačke budovy Obecného úradu Makov 

 
P r í t o m n í : 

 

Starosta obce :                    Martin Pavlík 

Zástupca starostu obce :      Jozef Pavlík 

Poslanci OZ  :                       Rastislav Gajdoš 

                                               Ing. Stanislav Gašparík 

                                               Mgr. Eva Ježíková 

                                               Katarína Lučanová  

                                               Ing. Marián Masnica 

                                               Mgr. Janka Petrovičová  

                                               Ing. Alena Šupčíková 

                                               Anna Zajacová 

 

Hlavný kontrolór obce:        Elena Trebulová 

 

Ostatní prítomní:  Ing. Irena Valičková, účtovníčka a rozpočtárka obce 

                                               Bc. Stanislava Gregušová, zamestnankyňa OÚ 

                                               František Chuděj, zamestnanec OÚ 

    

Neprítomný:               --- 

 

                                    

1.   OTVORENIE ROKOVANIA 

 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Makove otvoril a viedol starosta obce Martin 

Pavlík. Konštatoval, že zasadnutie je zvolané v súlade so zákonom číslo 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení. Obecné zastupiteľstvo sa zišlo v počte 7 poslancov, z celkového 

počtu 9, čo je nadpolovičná účasť, takže zasadnutie je uznášania schopné. 

Ing. Marián Masnica a Mgr. Janka Petrovičová prídu o 10 minút neskôr. 

 

 

2.   SCHVÁLENIE  OVEROVATEĽOV  ZÁPISNICE,  ZAPISOVATEĽKY  

      A PROGRAMU  ROKOVANIA 
 

V zmysle § 9 Rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva zo dňa 11. 10. 2010 

predkladá 

k jednotlivým bodom programu konkrétny návrh uznesenia p. Jozef Pavlík, zástupca 

starostu.  

Zároveň p. Martin Pavlík, starosta obce určil overovateľov dnešnej zápisnice, p. 

Rastislava Gajdoša a Ing. Stanislava Gašparíka, poslancov OZ podľa abecedného poradia.  

Zapisovateľkou zápisnice zo zasadnutia OZ poveril Mgr. Ivetu Chromíkovú, 

zamestnankyňu Obce Makov.  
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Poslanec OZ, p. Rastislav Gajdoš žiada ku kontrole nákladov a výnosov firmy 

VODOHOSPODÁR Makov spol.s  r.o. predložiť z projektu položkový rozpočet stavby 

prístrešku pri bytovom dome MAKOV – Čierne č.17. 

 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

A/ s ch v a ľ u j e 

 

overovateľov zápisnice zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 07. 10. 2015:  

- p. Rastislava Gajdoša, poslanca obecného zastupiteľstva,  

- Ing. Stanislava Gašparíka, poslanca obecného zastupiteľstva.    
 

B/ s ch v a ľ u j e 

 

zapisovateľku zápisnice z rokovania Obecného zastupiteľstva v Makove zo dňa 07.10.2015: 

Mgr. Ivetu Chromíkovú, zamestnankyňu Obce Makov. 
 

C/ s ch v a ľ u j e 

 

     program rokovania OZ v Makove dňa 07.10.2015:  

  1.   Otvorenie  

  2.   Schválenie overovateľov zápisnice, zapisovateľky a programu  rokovania 

  3.   Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

  4.   Plnenie plánu nákladov a výnosov spoločnosti VODOHOSPODÁR Makov spol. s r.o.  

        k 31.08.2015 

 5.   Plnenie rozpočtu Obce Makov k 31.08.2015 

 6.   Úprava programového rozpočtu Obce Makov pre rok 2015 

  7.   Nakladanie s majetkom obce: 

        A/ Schválenie prenájmu časti pozemku  CKN 2270/1 na bývalom CHP firme Javornik  

             s.r.o., Trojačka 134, 023 56 Makov, za účelom osadenia informačného svetelného  

             panelu o cenách pohonných hmôt 

             B/ Návrh na odkúpenie pozemku CKN 5780  v časti Čierne pri bytovom dome s.č.17 od  

                  Bohumila Sadeckého, Makov č. 78 za účelom vybudovania parkovacej plochy  

  8.   Diskusia 

  9.   Návrh na uznesenie 

     10.   Záver 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                   Rastislav Gajdoš,  Ing. Stanislav Gašparík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                               Katarína Lučanová,  Jozef Pavlík, 

                                               Ing. Alena Šupčíková, Anna Zajacová 

 

Proti   :                                   nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 98/2015 bolo prijaté. 

 

 

3.  KONTROLA PLNENIA UZNESENÍ OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

 

 

S  plnením uznesení obecného zastupiteľstva oboznámil poslancov p. Jozef Pavlík, zástupca 

starostu obce: 

 

- uznesenie č. 62/2014, bod B – bezbariérový vstup na poštu -  úloha v riešení - od posledného  

                                                   rokovania OZ vo veci nedošlo k žiadnej zmene, list  

                                                   Slovenskej pošte bol zaslaný, odozva z ich strany nie je  

                                                   žiadna, bezbariérový vstup bude riešený neskôr komplexne so  

                                                   vstupom  do budovy OÚ 

 

- uznesenie č. 109/2014, bod B - architektonická súťaž na návrh rozhľadne – úloha v riešení,  

                                                    návrhy poslancom boli doručené, na dnešnom rokovaní  

                                                    môžeme k danému uzneseniu zajať konečné stanovisko 

 

-uznesenie č. 79/2015, bod B – žiadosť Dikošových o preplatenie nákladov za vybudovanie  

                                                   spevnenej plochy– úloha splnená – zaslaná zamietavá  

                                                   písomná   odpoveď 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

b e r i e  n a  v e d o m i e 

 

správu o plnení uznesení prijatých na rokovaniach obecného zastupiteľstva.  
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                   Rastislav Gajdoš,  Ing. Stanislav Gašparík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                               Katarína Lučanová,  Jozef Pavlík, 

                                               Ing. Alena Šupčíková, Anna Zajacová 

 

Proti   :                                   nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 99/2015 bolo prijaté. 

 

 

 

  4.   PLNENIE PLÁNU NÁKLADOV A VÝNOSOV SPOLOČNOSTI  

        VODOHOSPODÁR  Makov spol. s r.o. k 31.08.2015 

 

 

Bližšie informácie k plneniu plánu nákladov a výnosov spoločnosti VODOHOSPODÁR 

Makov spol. s  r.o. poskytol p. Jozef Pavlík, konateľ spoločnosti a Ing. Lenka Kovalíková, 

účtovníčka spoločnosti. 

Materiál k bodu programu  tvorí prílohu zápisnice. 

 

DIKSUSIA K BODU PROGRAMU č. 4: 

 

Ing. Alena Šupčíková, poslankyňa OZ – pri položke TKR – káblová televízia chce vedieť, či 

sa tento rok dokupovali nové skrinky. 

(p. Jozef Pavlík, konateľ spoločnosti- tento rok sa skrinky nemenili) 

 

Pri obecnom lese chýba informácia o kubíkoch. A aká je priemerná cena dreva? 

(Ing. Lenka Kovalíková, účtovníčka – tento rok vyťažili 829,24 m
3 

, ročný plán lesopestevnej  

                                                             činnosti predstavuje 1 520 m
3 

, priemerná cena drevnej  

                                                             hmoty je 72€/1 m
3
) 

(p. Jozef Pavlík, konateľ– podotýka, že je v lese veľa kôrovca, čiže cena drevnej hmoty bude  

                                                             nižšia, prevažne v cene palivového dreva) 

(Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ  - potvrdzuje, že naozaj boli v predošlých rokoch ceny  

                                                             drevnej hmoty vyššie, v súčasnosti idú ceny dole) 

 

Pokiaľ ide o polyfunkčný objekt – prístavba prístrešku pri BD Makov-Čierne 17, celý 

rozpočet predstavoval sumu 46 812 € + DPH. V akom stave je vyúčtovanie a sú vykonané 

dodatky k zmluve, keďže boli na stavbe menené materiály? Žiada predložiť konečné znenie 

dodatkov k zmluve o dielo  v súlade so skutočne zrealizovanými prácami. 

(Ing. Lenka Kovalíková – k dnešnému dňu z I. etapy stavby nie je ešte dofakturovaná suma  

                                          2 000 € a z II. etapy 1 000 €, v konečnom dôsledku bude strata vo  

                                          výške  - 82,31 € bez DPH) 

(p. Jozef Pavlík, konateľ – dodatky k zmluve budú zrealizované tak, aby to bolo právne  

                                         v poriadku) 
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(Katarína Lučanová, poslankyňa OZ – zaujímala sa, či bola táto stavba prístrešku vôbec  

                                           v roku 2014 schvaľovaná obecným zastupiteľstvom, vrátane  

                                           rozpočtu. 

( p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – stavba aj rozpočet boli schvaľované, ale pôvodne to mal  

                                           byť polyfunkčný domček pri viacúčelovom ihrisku, ktorý by  

                                           využívali všetci, hlavne rodiny s deťmi, potom bol tento návrh  

                                           zmenený) 

(Ing. Marián Masnica, poslanec OZ – podotýka, že rozpočet stavby bol schválený a projekt  

                                           cca 3 x prejednávaný obecným zastupiteľstvom. Dodanie stavby  

                                           vysúťažila firma VODOHOSPODÁR Makov spol.s  r.o.  

                                           z predložených 9 cenových ponúk. Nevie, či je stavba oficiálne  

                                           ukončená, žiada urobiť a predložiť odovzdávací a preberací  

                                           protokol diela, kde budú všetky informácie o stavbe podrobne  

                                           uvedené.)  

 

Mgr. Eva Ježíková, poslankyňa OZ – prečo je pri bezbariérovom riešení domu p. Pavelkovej, 

bytom Makov-Potok 2  vykázaná strata -471,45 €? 

(p. Martin Pavlík, konateľ spoločnosti – pri prácach výmeny zárubne zistili, že je to v zlom  

                                                             stave, v tom čase jej syn Jožko mal vážnu nehodu na  

                                                             bicykli, nemohol si práce urobiť sám a tie museli byť  

                                                             zrealizované do určitého termínu, preto sa rozhodli  

                                                             dokončiť im to na  náklady spoločnosti Vodohospodár.) 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

b e r i e  n a  v e d o m i e 

 

plnenie plánu a nákladov spoločnosti VODOHOSPODÁR Makov spol. s  r.o. za obdobie od 

01.01.2015 do 31.08.2015. 

 

 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                   Rastislav Gajdoš,  Ing. Stanislav Gašparík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                               Katarína Lučanová, Ing. Marián Masnica,  Jozef Pavlík, 

                                               Mgr. Janka Petrovičová, Ing. Alena Šupčíková, Anna Zajacová 

 

Proti   :                                   nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 100/2015 bolo prijaté. 

 



 

6 

 

 

 

5.   PLNENIE ROZPOČTU OBCE MAKOV k 31.08.2015 

 

Správu o plnení rozpočtu Obce Makov ku dňu 31.08.2015 predložila Ing. Irena Valičková, 

účtovníčka a rozpočtárka obce: 

 

PRÍJMY 

Hl. 

kateg

. 

Polož

ka  

TEXT  Schvále

ný  

Rozpoče

t 2015 

Čerpanie 

rozpočtu 

1-8/2015 

% 

plnenia 

100  Daňové príjmy 602 760  45 214,99     73,86 

 111 Podielové dane 454 400  09 912,92            68,20  

 121 Daň z nehnuteľnosti   96 500  83 161,97     86,18 

 133001 Daň za psa     1 200        306,50   108,87      

 133003 Daň za nevýherné HP          30           30,00   100,00 

 133004 Daň za predajné automaty          30           69,16   230,53  

 133006 Daň za ubytovanie     5 000       9 139,18   182,78 

 133012 Daň za užívanie verejného 

priestranstva 

       600         561,98     93,66  

 133013 Poplatok za KO a DSO   45 000   41 033,28     91,18 

 139002 Zo zrušených miestnych popl.             0            0            0 

200  Nedaňové príjmy 280 139 216 649,70      77,34 

 212002 Z prenajatých pozemkov        540        541,80         100,33 

 212003 Z prenajatých budov, priestorov   29 513   20 748,01     70,30 

 212004 Z prenajatých strojov, prístrojov        150             7,01       4,67 

 221004 Správne poplatky     6 000        3 655,71     60,93 

 222003 Za porušenie predpisov    N        728,18   

 223001 Za predaj výrobkov, služieb   34 750   34 825,42   100,22 

 223001 Cintorínske poplatky - hroby     1 100     1 211,61    110,15 

 223001 Poplatky a platby za služby v ZPS   97 200   63 874,88     65,71 

 223001 Poplatky za rozvoz obedov      2 000     1 940,59     97,03 

 223001 Poplatky za opatrovateľskú službu     5 000     5 482,63   109,65 

 223001 Poplatok za Dom smútku          50        101,61   203,22 

 223001 Oranie sneh. Frézami, Z11441     1 600        815,00     50,94 

 223001 Predaj elektroodpadu, šrotu,      1 550          163,65      10,56 

 223001 Réžia stravy v ZPS   20 000   14 409,27      72,05 

 223001 Fašiangová zábava           0          0           0 

 223001 MAKOFFEST           0          0           0 

 223003 Za stravu v ZPS  80 000   65 551,94      81,94  

 223004 Za predaj prebytočného materiálu       200        365,66     182,83  

 229005 Poplatok za znečisťovanie ovzdušia       200        155,00      77,50 

 242  Úroky z vkladov na účtoch       200             56,22      28,11 

 292006 Príjmy z náhrad poistného plnenia           0            0           0 

 292012 Príjmy z dobropisov           0     1 049,82           0 

 292017  Príjmy  ostatné         86        215,69    250,80 

 292027 Iné príjmy           0        750,00  

  Príjmy ZŠ Makov     5 325     3 659,72      68,73 

  Príjmy MŠ Makov     3 270     1 981,00      60,58 

300  Granty a transfery 596 001  422 503,43      70,89 

 312012 Dotácia na vojnové hroby          40          43,86     109,65 

 312012 Dotácia na základné vzdelanie 338 261 225 994,00       66,81 

 312012 Dotácia na predškolské vzdelanie     2 930     1 466,00       50,03 

 312012 Dotácia  na vzdelávacie poukazy     4 600      2 844,00       61,83 

 312012  Dotácia na detí zo SZP        300        211,00       70,33  
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 312012 Dotácia na register obyvateľov        587        587,40     100,07 

 312012 Dotácia na životné prostredie        167        166,66       99,80 

 312001 Dotácia na ZPS 203 520 152 640,00       75,00 

 312012 Dotácia na stavebné konania     1 655     1 655,40     100,02 

 312012 Dotácia na matričnú činnosť     1 816     1 864,69     102,68          

 312012 Dotácia na pozemné komunikácie          77          76,90       99,87 

 312001 Dotácia na detí hmotnej núdzi      1 500        441,40       29,43 

 312001 Dotácia projekt SPR v prihraničnom     10 670          0            0 

 312012 Dotácia na voľby       1 500     1 280,00       85,33 

 312012 Dotácia na CO          240           0           0  

 312001 Dotácia na útulok      7 200     5 400,00       75,00 

 312001 Transfer UPSVR – MOS §54             0   10 783,84           0 

 312012 Dotácia MV na knihy              0        605,00  

 312012 Dotácia na odchodné             0     1 456,00  

 312001 Dotácia zo ŠR – opatrovateľská 

služba  

  17 388   13 524,00             77,78 

 

 

 

Hl. 

kateg. 

Položka  TEXT  Schválen

ý  

Rozpočet 

2015 

Čerpanie 

rozpočtu 

1-8/2015 

% plnenia 

 312001 Dotácia UPSVR pre ZPS             50        13,28         26,56 

 311 Sponzorské dary        1 500      600,00         40,00  

 311 Granty  OCR        2 000              0              0 

 311 Sponzorské dary na opravu ciest               0      750,00  

 311 Grant – združenie MHK               0       100,00  

  CELKOM BEŽNÉ PRÍJMY 1 487 495 1090 008,84         73,28      

      

200 231 Predaj bytov, budov , prostriedkov           200       300,00        150,00 

 233001 Predaj pozemkov      32 000    5 996,50          18,74 

      

300 321001 Dotácia  na projekt SR- ČR (has. auto)     204 000            0              0 

 322001 Dotácia MF SR – rekonštrukcia VO              0      6 000              0 

 322002 Dotácia Environmentálneho fondu              0            0              0 

 322008 Dotácia od OCR              0            0              0 

  CELKOM  KAPITÁLOVÉ PRÍMY   236 200   12 296,50            5,21 

      

  Finančné operácie    

 411009 Pôžička VODOHOSPODÁR     30 000             0             0 

 453 Zostatok prostriedkov z min. rokov   191 670              0             0 

 453 Zostatok prostriedkov v ZPS       4 506             0             0 

  453 Zostatok prostriedkov z min. rokov 

útulok 

      2 056             0             0 

  453 Zostatok prostriedkov depozit     10 956             0             0 

 454001 Zostatok z rezervného fondu       9 731             0             0 

500 513001 Preklenovací úver projekt SR- ČR   205 000 203 640,0             0 

 513001  Preklenovací úver VODOHOSPODÁR     30 000  -            0             0 

 513002 Úver ŠFRB na výstavbu BD Štandard   239 000 188 099,26             0 

  514001 Dotácia ŠFRB    131 800             0             0 

  CELKOM FINANČNÉ OPERÁCIE   854 719          391 739,26         45,83 

      

      

  CELKOM PRÍJMY 2 578 414 1494 044,60         57,94 
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VÝDAJE 

Pro

gra

m 

Polo

žka  

TEXT  Schvále

ný  

Rozpoče

t 2015 

Čerpanie 

rozpočtu 

1-8/2015 

% 

plnenia 

1  Plánovanie, manažment, kontrola    51 714   36 163,60       69,93 

 1.1 Výkon funkcie starostu    27 803   17 785,96       63,97 

 600  Bežné výdavky    27 803   17 785,96       63,97 

 1.2 Obecné zastupiteľstvo, komisie      7 513      4 823,11       64,20 

 600 Bežné výdavky       7 513     4 823,11       64,20 

 1.3 Vnútorná kontrola      7 680     5 691,69       74,11  

 1.3.1 Obecná kontrolórka      7 080      5 191,69       73,33 

 1.3.2 Audit         600        500,00           83,33  

 600 Bežné výdavky       7 680     5 691,69       74,11  

 1.4 Členstvo v samosp. organizáciách       6 134     7 126,94     116,19 

 600 Bežné výdavky       6 134     7 126,94     116,19 

 1.5  Strategické plánovanie rozvoja obce      1 000        275,00       27,50 

 600 Bežné výdavky       1 000        275,00       27,50 

 1.6 Právne služby obci      1 584          460,90       29,10 

 600 Bežné výdavky      1 584         460,90       29,10 

2  Služby vykonávané obcou  pre SR      8 035     5 708,91        71,05 

 2.1 Zabezpečenie úkonov  spojených s voľ.      1 500     1 229,55       81,97 

 600 Bežné výdavky – voľby NR SR      1 500     1 229,55       81,97 

 2.2 PVŠS na úseku ochrany ovzdušia a OPK         260        267,18     102,76 

 600 Bežné výdavky         260        267,18     102,76  

 2.3 PVŠS na úseku štátnej vodnej správy           72          47,92       66,56 

 600 Bežné výdavky           72          47,92       66,56  

 2.4 PVŠS na úseku stavebného poriadku      2 455     2 073,04              84,44 

 600 Bežné výdavky      2 455     2 073,04        84,44   

 2.5 PVŠS na úseku PK           77          69,12       89,77 

 600 Bežné výdavky           77            69,12       89,77 

 2.6 PVŠS na úseku ochrany pred povodňami         445             0            0        

 600 Bežné príjmy         445             0            0 

 2.7 PVŠS na úseku matriky      1 850    1 205,29       65,15 

 600 Bežné výdavky       1 850    1 205,29       65,15 

 2.8 PVŠS na úseku registra obyvateľov      1 096        816,81       74,53 

 600 Bežné výdavky      1 096       816,81       74,53 

 2.9 PVŠS na úseku CO         240             0            0 

 600 Bežné výdavky         240             0            0 

 2.10 PVŠS na úseku vojnových hrobov           40              0            0 

 600 Bežné výdavky           40             0            0   

3  Služby občanom    81 060  37 723,23       46,54 

 3.1 Osvedčovanie listín a podpisov         100             0            0 

 600 Bežné výdavky         100             0            0 

 3.2 Evidencia nehnuteľností - stavieb         200             0            0 

 600 Bežné výdavky         200             0            0          

 3.3 Evidencia nehnuteľností - pozemkov      1 450       234,00         16,14 

 600 Bežné výdavky      1 450       234,00        16,14 

 3.4 Rybárske lístky           10         10,00      100,00 

 600 Bežné výdavky           10         10,00        100,00 

 3.5 Cintorínske a pohrebné služby, DS 248    16 000    2 704,36        16,90 

 600 Bežné výdavky       6 000    2 593,50        43,22 

 700 Kapitálové výdavky  10 00         110,86              1,11   

 3. 6 Miestny rozhlas      1 200       111,89          9,32 

 600 Bežné výdavky      1 200       111,89          9,32 

 700 Kapitálové výdavky             0             0           0 
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Hl. 

kateg. 

Položka  TEXT  Schválený  

Rozpočet 

2015 

Čerpanie 

rozpočtu 

1-8/2015 

2. úprava 

rozpočtu 

2015 

 3.7 Trhoviská          100              0              0 

 600 Bežné výdavky          100              0              0  

 3.8 Káblový distribučný systém      1  550              0               0 

 600 Bežné výdavky            50              0              0 

 700 Kapitálové výdavky       1 500                  0              0 

 3.9    Obecný vodovod       2 150        460,12       21,40 

 600 Bežné výdavky          150       460,12        21,40 

 700 Kapitálové výdavky        2 000              0              0 

 3.10  Kanalizácia              0              0               0  

 3.11 Evidencia stavu psov v obci          300       150,00       50,00 

 600 Bežné výdavky          300       150,00        50,00 

 3.12 Zvoz a odvoz odpadu     58 000  34 052,86               58,71 

 600 Bežné výdavky     51 000  34 052,86       66,77 

 700 Kapitálové výdavky       7 000   2            0              0 

 4  BEZPEČNOSŤ    231 117 221 054,36       95,65 

 4.1 Ochrana pred požiarmi   230 917 221 054,36       95,73  

 600 Bežné výdavky     23 717   10 723,36       45,21 

 700 Kapitálové výdavky   207 200 210 331,00     101,51 

 4.2 Kamerový systém obce          200            0              0 

 600 Bežné výdavky          200            0              0 

 700 Kapitálové výdavky              0            0              0 

5  Pozemné komunikácie   106 600    31 170,38       29,24 

 5.1 Správa a údržba MK - letná     79 000    15 215,86       19,26 

 600 Bežné výdavky     32 000    15 172,40        47,41 

 700 Kapitálové výdavky     47 000           43,46         0,09 

 5.2 Správa a údržba MK - zimná     26 000    13 989,47       53,80 

 600 Bežné výdavky     26 000    13 989,47       53,80 

 5.3 Správa a údržba verejných 

priestranstiev  

      1 600      1 965,05      122,82 

 600 Bežné výdavky       1 600      1 965,05     122,82       

 700 Kapitálové výdavky              0            0              0   

6  Vzdelávanie   519 183   15 549,61  

 6.1 Základná škola     354 169     1 435,78  

 600 Bežné výdavky   350 069        200,00  

 700 Kapitálové výdavky       4 100      1 235,78       30,14 

 6.2 Materská škola     95 590           0             0 

 600 Bežné výdavky       95 590           0             0 

 700 Kapitálové výdavky               0           0             0 

 6.3 Školský klub detí   19 447            0             0 

 600 Bežné výdavky   19 447            0             0 

 6.4 Výdajná školská jedáleň   30 839    14 076,75       45,65 

 600 Bežné výdavky   30 839   14 076,75       45,65 

 700 Kapitálové výdavky            0            0             0 

 6.5 Centrum voľného času   19 138         37,08             0 

 600 Bežné výdavky   19 138         37,08             0 

7  Kultúra, propagácia   74 933  26 957,19        35,98 

 7.1 Dom kultúry   41 700    8 403,15        20,15 

 600 Bežné výdavky   21 700    8 403,15        38,72 

 700 Kapitálové výdavky   20 000             0             0 

 7.2 Organizácia kultúrnych aktivít   12 125    7 543,48        62,21 

 600 Bežné výdavky   12 125    7 543,48        62,21 

 7.3 Knižnica   12 483    8 456,21         67,74 

 600 Bežné výdavky   12 483    8 456,21        67,74 
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 700 Kapitálové výdavky            0             0             0 

 Položka TEXT Schválený 

Rozpočet 

2015 

Čerpanie 

rozpočtu 1-

8/2015 

% plnenia 

 7.4 Kronika Obce Makov         635       621,38        97,85 

 600 Bežné výdavky         635       621,38          97,85 

 7.5 Kultúrne projekty      1 500       798,00        53,20 

 600 Bežné výdavky      1 500       798,0        53,20 

  7.6 Webová stránka obce      1 630       203,55        12,49 

 600 Bežné výdavky      1 630         203,55        12,49 

 7.7 Obecný infokanál      1 350       191,01        14,15 

 600 Bežné výdavky      1 350       191,01        14,15 

 7.8 Informačný systém a propagácia      1 450       480,70        33,15 

 600 Bežné výdavky      1 450       480,70        33,15 

 7.9 Organizácia občianskych obradov      1 900       246,66        12,98 

 600 Bežné výdavky      1 900       246,66        12,98 

 7.10 Úradná tabuľa         160         13,05          8,16    

 600 Bežné výdavky         160         13,05          8,16 

 7.11 Partnerská obec             0            0             0 

 600 Bežné výdavky             0              0             0 

8  Prostredie pre život    79 985   53 391,28        66,75 

 8.1 ŠK Javorník Makov -    44 000   34 071,06        77,43 

 600 Bežné výdavky    20 000   16 615,80        83,08 

 700 Kapitálové výdavky    24 000   17 455,26        72,73 

 8.2 Multifunkčné ihriská      2 100        437,93        20,85 

 600 Bežné výdavky      2 100        437,93        20,85 

 8.3 Detské ihriská      1 600            0             0 

 600 Bežné výdavky      1 600            0             0 

 700 Kapitálové výdavky             0            0             0 

 8.4 Javornícko –Beskydská bežecká 

magistrála  

        200            0             0 

 600 Bežné výdavky         200            0            0 

 8.5 Turistické značenie         650            0            0 

 600 Bežné výdavky         650            0            0 

 8.6 Verejné osvetlenie    26 000  12 940,58       61,62 

 600 Bežné výdavky    21 000   12 940,58       61,62  

 700 Kapitálové výdavky      5 000           0            0 

 8.7 Vianočné osvetlenie      1 900           0            0   

 600 Bežné výdavky      1 900           0            0  

 8.8 Verejná zeleň, vstupy do obce, BREST      3 535    5 941,71      168,08 

 600 Bežné výdavky      1 900    2 821,71      148,51 

 700 Kapitálové výdavky      1 635    3 120,00      190,83 

 8.9 Cyklochodník             0            0            0    

 700 Kapitálové výdavky             0           0            0   

 8.10 Revitalizácia ver. priestranstiev centra             0           0            0 

 600 Bežné výdavky             0           0                   0 

 700 Kapitálové výdavky             0           0            0 

9  Bývanie  436 230  218 317,51        50,05 

 9.1 BD Makov – Čierne 17    22 000  10 473,65        47,61 

 600 Bežné výdavky    17 000    8 466,37        49,80 

 700 Kapitálové výdavky      5 000    2 007,28        40,15 

 9.2 Bytovka Makov- Trojačka 58         560            0            0 

 600 Bežné výdavky         560           0            0    

 9.3 Investičná bytová výstavba  413 670 207 843,86        50,24 

 600 Bežné výdavky             0         216,46            0 

 700 Kapitálové výdavky  413 670 207 627,40         50,19 

10  Sociálne a zdravotné služby  534 682 298 468,92         55,82 

 10.1 Zariadenie pre seniorov  457 009   242 311,58         53,02 
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 600 Bežné výdavky  397 009   239 539,11               60,34 

Hl. 

kateg. 

Položka TEXT Schválený 

rozpočet        

2015 

Čerpanie 

rozpočtu          

1-8/2015 

% plnenia 

 700 Kapitálové výdavky     60 000     2 772,47          4,62 

 10.2 Útulok – Makov č.122       8 060     1 127,18        13,98 

 600 Bežné výdavky       6 060     1 127,18        18,60 

 700 Kapitálové výdavky       2 000             0             0 

 10.3 Opatrovateľská služba v byte občana     46 448   27 309,22         58,80  

 600 Bežné výdavky     46 448   27 309,22        58,80 

 10.4 Rozvoz stravy a prepravná služba       4 465     2 642,05        59,17 

 600 Bežné výdavky       4 465     2 642,05        59,17 

 10.5 Menšie obecné služby          600   20 254,47   3 375,74 

 600 Bežné výdavky          600   20 254,47          3 375,74 

 10.6 Dávky soc. pomoci – pomoc občanom 

v hmotnej núdzi 

      4 800        831,12        17,32 

 600 Bežné výdavky       4 800        831,12        17,32 

 10.7 Zdravotné stredisko, lekári     13 300     3 993,30        30,02 

 600 Bežné výdavky       5 300     1 287,55        24,29 

 700 Kapitálové výdavky       8 000     2 705,75        33,82 

11  Administratíva, správa a údržba obce  174 968   97 403,28        55,67 

 11.1 Vzdelávanie zamestnancov obce      1 700     1 341,35        78,90 

  600 Bežné výdavky      1 700     1 341,35        78,90 

 11.2 Správa obce  164 018   92 428,05        56,35 

  600  Bežné výdavky  158 018   90 509,25        57,28  

  700 Kapitálové výdavky      6 000     1 918,80        31,98 

 11.2.1 Správa obecných pozemkov mimo MK      2 250     1 086,50        48,29 

 600 Bežné výdavky      2 250     1 086,50        48,29 

 700 Kapitálové výdavky             0             0             0  

 11.2.2 Správa CHP Makov      7 000     2 547,38         36,39 

 600 Bežné výdavky      7 000     2 547,38         36,39 

 700 Kapitálové výdavky             0             0             0  

12  Podpora všeobecne prospešných 

služieb 

   11 000    10 200        92,73 

 12.1 Rímsko – katolícka farnosť Makov         500             0             0 

 600 Bežné výdavky         500             0             0 

 12.2 Makové zrnká, n. f.  pre deti         700         700         100 

 600 Bežné výdavky         700         700             0 

 12.3 ZO SZTP a ZPCCH      1 600      1 600         100 

 600 Bežné výdavky      1 600      1 600             0 

 12.4 MAKOVANKA, občianske združenie         700         700         100 

 600 Bežné výdavky         700         700             0 

 12.5 ZO ZŠTČ          200         200         100 

 600 Bežné výdavky         200         200             0 

 12.6 ŠK Javorník  Makov      7 000      7 000         100 

 600 Bežné výdavky      7 000      7 000             0 

 12.7 Dobrovoľný hasičský zbor         200             0             0 

 600 Bežné výdavky         200             0             0 

 12.8 MO  MATICA  SLOVENSKA          100             0             0 

 600 Bežné výdavky         100             0             0 

  CELKOM  BEŽNÉ  VÝDAVKY 1 485 392  602 780,21        40,58 

  CELKOM  KAPITÁLOVÉ  

VÝDAVKY 

   824 105  449 328,06        54,52 

      

  Finančné operácie    262 050  17 911,64          6,84 

 800 Finančné operácie    262 050  17 911,64           6,84 

  CELKOM FINANČNÉ OPERÁCIE    262 050  17 911,64          6,84 

  VÝDAVKY CELKOM  2 571 547 1 070019,91        41,61 
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    PREBYTOK        6 867   

 

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č.5: 

 

Mgr. Eva Ježíková, poslankyňa OZ – daň za ubytovanie sa zvýšila, keďže je percento 

plnenia 182%? 

(Ing. Irena Valičková, účtovníčka a rozpočtárka obce – príjem za daň z ubytovania je vyšší  

                                            z dôvodu, že sa zvýšil výber za väčší počet prenocovaní) 

 

Ing. Alena Šupčíková, poslankyňa OZ – dotácia na hasičské auto ešte neprišla? 

(Ing. Irena Valičková – finančné prostriedky určené na dotáciu hasičského auta prišla až  

                                            01.10.2015, splatí sa ňou úver) 

 

Ďalej by rada by vedela, kto má za nové hasičské auto zodpovednosť, kto rozhoduje  

o výjazdoch, kto dáva príkaz na jazdy, či sa vedie evidencia a pod. 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – príkaz na jazdy dáva veliteľ DHZ obce, podotýka však, že  

                                                      hasiči majú aj predpísané kondičné jazdy, ktoré sú povinné  

                                                      a súrne výjazdy majú hlásené ) 

 

Pri investičnej bytovej výstavbe bytového domu Štandard 210 je v rozpočte suma 413 670 €. 

Niečo bolo už vyčerpané aj minulý rok. Čo je tam vlastne všetko narozpočtované? 

(Ing. Irena Valičková – v roku 2014 sa preinvestovalo a vyčerpalo iba 43 000 €, avšak 

                                       pripomína, že novembrová a decembrová faktúra sa uhrádzala až  

                                      v januári a februári 2015.) 

 

Katarína Lučanová, poslankyňa OZ – za čo sa vyberá poplatok v dome nádeje? 

(Bc. Stanislava Gregušová, správkyňa DN – poplatok sa vyberá za prenajatie mraziaceho  

                                             boxu v dome nádeje a ozvučenie pri pohrebnom obrade, avšak iba  

                                             za zosnulých, ktorí nemali v obci Makov trvalý pobyt.) 

 

Takisto daň za psa je vyššia ako sa predpokladalo, prečo? 

(Bc. Stanka Gregušová, úsek daní a poplatkov – príjem je vyšší z dôvodu, že v evidencii je  

                                             viac prihlásených psov) 

 

Ing. Marián Masnica, poslanec OZ – žiada zaslať do poslaneckých e-mailových schránok 

prehľad daní za ubytovanie, vrátane 2-3 roky dozadu. 

 

Správne poplatky sú nižšie, prečo? 

(Ing. Irena Valičková – oproti minulému roku je v obci menej nových stavieb, čiže príjem za  

                                      správne poplatky za vydanie stavebných povolení a kolaudačných  

                                       rozhodnutí je nižší.) 

 

Čo zahŕňa príjem z dobropisov? 

(Ing. Irena Valičková – ide o vrátenie sumy za plyn pri ročnom vyúčtovaní) 

 

Žiada krátku informáciu k transferu Úradu práce, sociálnych vecí a rodiny. 

(František Chuděj, zamestnanec OÚ- z ÚPSVaR bolo prijatých 8 osôb v zmysle § 54,  

                                       z celkovej ceny práce im ÚPSVaR prepláca 95 %, zvyšok mzdy hradí  

                                       obec. Títo zamestnanci robili v obci všetky práce, ktoré boli potrebné,  
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                                       z toho jeden zamestnanec pracoval v zariadení pre seniorov- Peter  

                                       Hroš a p. Anna Nečedová v knižnici.)   
 

Čo predstavuje položka sponzorské dary? 

(Ing. Irena Valičková – ide o sponzorstvo v zariadení pre seniorov a príspevky tých, čo ťažili  

                                      v súkromnom lese a prispeli na opravu cesty) 

 

Čo je zahrnuté v predaji pozemkov? 

(Ing. Irena Valičková – predal sa pozemok Radoslavovi Trebulovi, Mužíkovcom,  

                                      Krňovi, schválený je aj predaj pozemku Klučovskému) 

 

Upozorňuje na skutočnosť, že v kapitálových výdavkoch pri cintorínskych službách je doteraz 

čerpanie iba 1,11 %. 

 

K podprogramu – Ochrana pred požiarmi chce vedieť, na čo boli finančné prostriedky 

použité. Zároveň žiada do e-mailových schránok poslancov zaslať informačnú správu 

k projektu. 

(František Chuděj – išlo o zakúpenie hasičskej cisterny Tatra 815 a potrebné dovybavenie                 

                                auta) 

(Ing. Alena Šupčíková – rada by vedela, kto má za nové hasičské auto zodpovednosť, kto  

                                        rozhoduje o výjazdoch, kto dáva príkaz na jazdy, či sa vedie  

                                        evidencia a pod.) 

 

Pokiaľ ide o správu a údržbu miestnych komunikácií letnú, prečo je čerpanie rozpočtu  iba 

na 0,09%? 

(František Chuděj – je plánované asfaltovanie miestnej komunikácie v časti čierne popred  

                                 SKI apartmány a okolo rodinného domu p. Hazuchu. Asfaltovať to bude  

                                 v októbri firma EUROVIA. Obec dostala na  asfaltovanie dotáciu vo  

                                 výške 5 000 € od Lesov SR, predpokladaná hodnota zákazky bola 23 000  

                                 €, asfaltovanie je vysúťažené za cenu 17 000 €.)  

 

Ďalej chce vedieť, čo s cestou do osady Belone? Dostala obec na opravu cesty z firmy, ktorá 

tade ťaží drevo finančné prostriedky? 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – obec dostala zálohu vo výške 7 000 €, dohodli sa, že do  

                                          konca kalendárneho roka 2015 dajú cestu do ešte lepšieho stavu,  

                                          ako bola na začiatku pred ťažbou, cestu budú asfaltovať.) 

 

Upozorňuje že na dom kultúry sa doposiaľ z rozpočtu nečerpalo. 

 

Zároveň Ing. Marián Masnica, poslanec OZ oceňuje tohtoročné hodové slávnosti, prosí však 

predložiť vyúčtovanie – príjmy, výdavky. 

 

V položke „Verejná zeleň, vstupy do obce“ je prečerpaná suma 3 120 €. O čo ide? 

(Ing. Irena Valičková – ide o vyplatenie sumy na základe zmluvy o dielo s Ing. Stanislavom  

                                      Mikovčákom na spracovanie projektu rozhľadne v čiernom ešte  

                                      z roku 2014, boli to peniaze z OCR Kysuce) 

(Ing. Alena Šupčíková – chce vidieť túto zmluvu, ide o šokujúcu cenu, veď boli predložené  

                                       iba návrhy, nie vypracovaná celá projektová dokumentácia ako bolo  

                                       predmetom zmluvy. Ak všetko podľa zmluvy nepredložil, bolo  

                                       potrebné vyhotoviť dodatok k zmluve a zaplatiť mu alikvótnu  
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                                       čiastku, možno 500 € za predložený návrh, veď obec vlastne uhradila 

                                       to, čo Ing. Mikovčák nedodal. Osobne s tým v zásade nesúhlasí. Ing.  

                                       Mikovčák svoju časť zmluvy nenaplnil a nebol dôvod, aby sa mu  

                                       zaplatilo 3 120 € za práce, ktoré vôbec neboli dodané.) 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – podpísanú zmluvu sme museli predsa naplniť, do  

                                       budúceho OZ sa s Ing. Mikovčákom dohodnú a poslancov budú  

                                       informovať) 

(Mgr. Janka Petrovičová – je možnosť komunikovať s Ing. Mikovčákom o skutočnosti, že  

                                      zmluva bola síce podpísaná, nebola však z jeho strany naplnená a ako  

                                      protihodnotu by zrealizoval niečo iné? 

                                  

 

Pri útulku je na bežných výdavkoch je iba 18 %-né čerpanie, pri kapitálových výdavkoch 

dokonca 0 %. Podotýka, že obec na útulok dostáva finančné prostriedky a tie musia byť do 

konca roka zúčtované. 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – v útulku idú ešte robiť kúpeľňu, čiže peniaze budú  

                                                     zúčtované) 

 

Ďalej pri kapitálových výdavkoch pre zariadenie pre seniorov je narozpočtovaná suma 60 000 

€ a percento plnenia 4,62 %. 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – plánovala sa výstavba výťahu, tento rok sa však  

                                                      zatiaľ zrealizuje bezbariérový vstup) 

 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – existuje systém kontroly vedenia hasičského 

auta? Sú nastavené nejaké pravidlá používania tohto vozidla? 

(František Chuděj – ide o obecnú techniku, všetko zabezpečuje obec, samozrejme je vedená aj  

                                 kniha jázd, ktorá je vlastne sledovateľským dokumentom) 

(Ing. Stanislav Gašparík – konštatuje, že efektívnosť využívania hasičského auta kontrolu aj  

                                          hlavná kontrolórka obce) 

 

p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – konštatuje, že na bytový dom na Trojačke sa stále 

dávajú peniaze, nič s tam však neopravuje, maximálne sa urobí revízia komína, mohla by sa 

aspoň natrieť strecha. 

(Ing. Alena Šupčíková – kto tam vlastne býva?) 

                                        (Ing. Irena Valičková – býva tam p. Košelová so synom, mesačne  

                                          platí 8,82 €, k tomu si sami hradia palivové drevo, elektrinu) 

(Ing. Marián Masnica – navrhuje zvážiť a urobiť tam sociálny byt po p. Plánkovej, možno  

                                       ešte vodovodnú prípojku. Pani Košelová so synom sú jednoduchí  

                                       ľudia, nikdy nič nepožadovali, žijú si vo svojom svete, majú tam  

                                       narozdiel od p. Mojíka a p. Milenovskej čisto, do veľkých úprav by  

                                       nezasahoval, možno urobiť nejakú jednoduchú údržbu) 

                                       (Ing. Alena Šupčíková -  možno niekto z občanov by aj  mal záujem  

                                       odkúpiť takýto priestor, možno p. Košelová by chcela ísť radšej do  

                                       bytového domu v Čiernom) 

(Mgr. Janka Petrovičová – navrhuje im tam aspoň priviesť vodu, aby ju neťahali z potoka) 

 

(Katarína Lučanová – možno sa to časom vyrieši samo, keď sa p. Košelová pominie, oni sú  

                                   tam spokojní, netreba im zasahovať do života, navrhuje však dokončiť  

                                   im aspoň oplotenie alebo opraviť strechu.) 
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Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

b e r i e  n a  v e d o m i e 

 

plnenie programového rozpočtu Obce Makov za obdobie od 01.01.2015 do 31.08.2015: 

- príjmová časť:    1 494 044,60 € 

- výdavková časť: 1 070 019,91 € (bez výdavkov ZŠ s MŠ Makov). 

 

 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                   Rastislav Gajdoš,  Ing. Stanislav Gašparík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                               Katarína Lučanová, Ing. Marián Masnica,  Jozef Pavlík, 

                                               Mgr. Janka Petrovičová, Ing. Alena Šupčíková, Anna Zajacová 

 

Proti   :                                   nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 101/2015 bolo prijaté. 

 

 

 

6.   ÚPRAVA PROGRAMOVÉHO ROZPOČTU OBCE MAKOV PRE ROK 2015 

 

 

Podľa § 11, ods. 4, písm. b)  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení obecné 

zastupiteľstvo schvaľuje rozpočet a jeho zmeny, preto je obecnému zastupiteľstvu predložený 

1. návrh úpravy rozpočtu Obce Makov pre rok 2015. Úprava rozpočtu je predovšetkým 

z dôvodu poskytnutia transferov, ako aj z vyšších príjmov a výdavkov, ktoré neboli 

rozpočtované v schválenom rozpočte dňa 25.02.2015. 

 

Predložený návrh úpravy rozpočtu 2015: 

 

Príjmy rozpočtu 2015 

-    Daň za ubytovanie zvýšiť o výšku 4 500 € 

-    Daň za psa zvýšiť o výšku 100 € 

-   Príjem za prenájom pozemkov ( doplatok OL) o výšku 15 000 €  

-   Príjem na údržbu ciest od LS Kysučné a LESY SR zvýšiť o výšku 8 000 € 

-    Príjem za  služby v Dome smútku Makov č. 248 zvýšiť o výšku  60 € 

     -   Príjem za opatrovateľskú službu v teréne  zvýšiť o výšku  350 € 
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     -   Príjem za stravu v ZPS zvýšiť o výšku 5 000 € 

     -   Príjmy za vrátky z dobropisov zvýšiť o výšku 1 100 € 

     -   Vlastné príjmy ZŠ s MŠ (preplatok plynu a poistenie budovy ) zvýšiť o výšku 1 009 € 

     -   Dotáciu od ÚPSVR Čadca §54 zvýšiť o výšku  21 850 € 

     -   Dotácia na PVŠS – školstvo na učebnice pre 3., 4. a 5. ročník zvýšiť o výšku  605 € 

     -   Dotáciu na PVŠS – školstvo na odchodné p. Mynarčíková zvýšiť o výšku  1 456 € 

     -   Dotáciu na PVŠS – matrika zvýšiť o výšku  49 €  

     -    Dotácia z MF SR na rekonštrukciu verejného osvetlenia zvýšiť o výšku  6 000 € 

     -   Finančné operácie – preklenovací úver pre firmu VODOHOSPODÁR Makov spol. s r.  

         o. znížiť o 30 000 €  

         Spolu príjmy:   zvýšenie o 35 079 € 

Výdavky rozpočtu 2015 

- zvýšiť v podprograme Obecné zastupiteľstvo, komisie bežné výdavky na odmeny 

poslancom OZ o výšku 1 500 € a odvody do poisťovní zvýšiť o výšku 488 €, t. j. 

celkom 1 988 € 
- zvýšiť v podprograme Vnútorná kontrola bežné výdavky na plat kontrolórky o výšku 

500 € a odvody do poisťovní zvýšiť o výšku 130 €, t. j. celkom 630 € 

-   zvýšiť v podprograme Členstvo v samosprávnych organizáciách členský príspevok 

     OCR o výšku  1 000 € 

- zvýšiť v podprograme Strategické plánovanie rozvoja obce bežné výdavky na 

vypracovanie PSHR o výšku 300 €  

- zvýšiť v podprograme PVŠS na úseku matrika cestovné o výšku 49 € 

- znížiť v podprograme Cintorínske a pohrebné služby, Dom smútku kapitálové výdavky 

na rekonštrukciu cintorína o výšku 10 000 € 

- zvýšiť v podprograme Obecný vodovod materiál na údržbu zdroja Trojačka o výšku 

850 € 
- znížiť v podprograme Zvoz a odvoz odpadu kapitálové výdavky na výstavbu mini 

ostrovčeka ( Kršlisko) o výšku  3 000 €  

- zvýšiť v podprograme Kamerový systém obce kapitálové výdavky na rozšírenie 

o výšku  7 000 €  

- znížiť v podprograme Správa a údržba MK – letná kapitálové výdavky na chodník   

      o výšku 15 000 € a zvýšiť bežné výdavky na materiál na MK o výšku 3 000 € a na  

      údržbu ciest do osád o výšku 10 000 €  

- zvýšiť v podprograme Správa a údržba MK- letná kapitálové výdavky na 

preasfaltovanie MK o výšku 8 000 € 

- zvýšiť v podprograme Správa a údržba verejných priestranstiev bežné výdavky na 

údržbu o výšku 600 € 

- zvýšiť v podprograme Základná škola bežné výdavky na PVŠS na odchodné o výšku    

      1 456 €,   na nákup učebníc pre 3., 4. a 5. ročník o výšku 605 € , na plyn a poistenie  

      o výšku 1 009 € 

-     zvýšiť v podprograme Materská škola kapitálové výdavky na odstránenie havarijného 

stavu budovy o výšku 10 000 € a zvýšiť bežné výdavky na vypracovanie posudku na 

havarijný stav budovy o výšku 600 € 

- zvýšiť v podprograme ŠK Javorník Makov bežné výdavky na dopravu futbalistov 

o výšku 1 500 €, 

na nákup drobného majetku do bufetu  v polyfunkčnej budove o výšku 1 500 € a na 

bezpečnostnú ochranu tribúny o výšku 700 €, t. j. celkom 3 700 € 
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- zvýšiť v podprograme ŠK Javorník Makov kapitálové výdavky  na zábradlie okolo 

polyfunkčnej budovy  o výšku 1 800 €, na ozvučenie areálu ŠK Makov o výšku 2 600 

€, t. j. v celkom 4 400 € 

- zvýšiť v podprograme Verejné osvetlenie kapitálové výdavky ä dotácia z MF SR) na 

rekonštrukciu svetiel VO o výšku 6 000 € 

-    zvýšiť v podprograme  Verejná zeleň, vstupy do obce, brest u PAPAJI kapitálové  

     výdavky  na projektovú dokumentáciu na rozhľadňu Čierne o výšku 1 500 €  a bežné  

     výdavky na nákup DHIM  z prostriedkov OCR o výšku 850 €,    

- zvýšiť v podprograme Investičná bytový výstavba bežné výdavky na terénne úpravy  

     okolia o výšku  5 000 €  a zvýšiť kapitálové výdavky na vybudovanie plochy pod  

     sušiaky a opornej steny pri BD  Štandard 210  o výšku 3 000 €   

- zvýšiť v podprograme Zariadenie pre seniorov bežné výdavky  z vlastných zdrojov na 

všeobecný materiál o výšku 550 € a bežné výdavky zo sponzorských darov  na materiál 

pre pracovnú terapiu klientov zvýšiť o výšku  150 € 

- znížiť v podprograme Zariadenie pre seniorov kapitálové výdavky na rekonštrukciu 

výťahu o výšku 22 000 € 

- znížiť v podprograme Opatrovateľská služba v byte občana bežné výdavky na mzdy 

opatrovateliek o výšku 1 000 € a odvody o výšku 349 € a zvýšiť na mzdu soc. 

pracovníčky o výšku 1 000 € a  na odvody o výšku  349 €, t j. celkom 1 349 €  

-      zvýšiť v podprograme Menšie obecné služby bežné výdavky z ÚPSVR Čadca podľa  

      §54 na mzdy  pracovníkov o výšku  16 805 €, odvody do poisťovní o výšku 4 740 €, na  

      materiál o výšku 105 € a na OOPP o výšku 200 €, t. j. celkom 21 850 € 

   -     zvýšiť v podprograme Menšie obecné služby bežné výdavky z vlastných zdrojov pre 

pracovníkov MOS § 54 na mzdy o výšku 1 000 €, odvody do poisťovní o výšku 279 € 

a na stravovanie o výšku 1 000 €, t. j. celkom z vlastných zdrojov 2 279 €  

  -      zvýšiť v podprograme Vzdelávanie zamestnancov obce bežné výdavky na cestovné 

o výšku 300 € 

  -      znížiť v podprograme Správa CHP Makov bežné výdavky na údržbu budov o výšku 

1 000 € 

  -      zvýšiť v podprograme Správa obecných pozemkov kapitálové výdavky na nákup 

pozemkov v časti Čierne o výšku 10 000 €  

- zvýšiť v podprograme Správa obce bežné výdavky na splácanie úrokov 

preklenovacieho úveru  o výšku  1 500 €,  

- znížiť v podprograme Správa obce finančné operácie splátku preklenovacieho úveru 

o výšku 30 000  €  

- zvýšiť v podprograme ŠK Javorník Makov dotáciu na činnosť o výšku 2 000 € 

  

          Spolu výdavky: zvýšené o 29 166  € 

Rozpočet po úprave: 

Príjmy bežné   :        1 546 574 €                     Výdavky bežné:          1 544 658 € 

Príjmy kapitálové:       242 200 €                     Kapitálové výdavky:     824 005 € 

Príjmy finančné:          824 719 €                     Finančné operácie:        232 050 €  

Príjmy celkom:       2 613 493 €                     Výdavky celkom:      2 600 713 € 
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DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 6: 

 

Ing. Alena Šupčíková, poslankyňa OZ – prečo sa  nepredpokladá, že sa  po postavení 

bytového domu Štandard 210 pôžička nevráti? 

(p. Jozef Pavlík, konateľ spoločnosti VODOHOSPODÁR Makov spol.s  r.o. – všetko by bolo  

                                                           v poriadku, keby im predošlé vedenie nezanechalo  

                                                           v rozpočte stavby veľké nezrovnalosti, napr. v rozpočte  

                                                           bolo do bytov narozpočtovaných 8 vstavaných skríň po  

                                                           20 €, netuší, ako to vôbec urobia.) 

Ing. Alena Šupčíková k rozpočtu stavby bytového domu Štandard 210 podotýka, že 

VODOHOSPODÁR Makov spol.s  r.o. sa zaviazala urobiť to, čo žiadala obec, rozpočet 

stavby nacenili podľa obcou predloženého položkového rozpočtu , nemohli to urobiť inak. 

Zároveň konštatuje, že nič nebráni skutočnosti, aby sa to, keď vznikol problém, zmenilo, je 

potrebné urobiť dodatok k zmluve alebo urobiť objednávku na naviac práce.  

(Ing. Marián Masnica, poslanec OZ –  pri bytovom dome Štandard 210 treba povedať, že ide  

                                                          o katalógový projekt, jediným problémom bolo osadenie  

                                                          do terénu. Rozpočet stavby a dodávka sú robené  

                                                          rozpočtovo, finančných prostriedkov by tam malo byť  

                                                          dostatok. Hoci sa pri projektoch vždy vyskytnú nejaké  

                                                          nedostatky, rozpočet v našich podmienkach a s našimi  

                                                          zamestnancami by mal postačovať. Jedna rovina veci je,  

                                                          že v Čiernom sa bytový dom staval za 1 m
2 
za 7 000 €,  

                                                          dnes stojí stavba bytového domu 20 000 €/1 m
2 

. Ďalšia  

                                                          rovina veci je, že ide o štandardné byty, nie  

                                                          nadštandardné, ide o byty iba so základným vybavením. ) 

(p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – pri naceňovaní rozpočtu sa nemohla prekročiť daná suma  

                                                           za 1 m
2 

, inak by sme dotáciu nedostali) 

 

Ďalej sa Ing. Alena Šupčíková zaujímala, prečo sa nerozpočtoval v úprave rozpočtu nájom 

z obecného lesa? 

(Ing. Irena Valičková – povedalo sa, že keďže sa stavia bytový dom, nájom z obecného lesa  

                                      sa obci nebude platiť) 

 

Zároveň trvá na tom, aby sa plánované práce na cintoríne realizovali a rešpektovali priority 

poslancov OZ. 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – do konca kalendárneho roka chcú predovšetkým  

                                                       dokončiť iba bytový dom, v útulku kúpeľňu, v zdravotnom  

                                                       stredisku dokončia podlahu a potom sa uvidí, či sa ešte  

                                                       niečo stihne) 

 

V podprograme Zvoz a odvoz odpadu pri kapitálových výdavkoch na výstavbu mini 

ostrovčekov žiada v tomto pokračovať, ľudia si miniostrovčeky na Kasárňach, aj v osade 

Obracané pochvaľujú.  

 

Chce vedieť, čo zahŕňa podprogram Správa a údržba miestnych komunikácií – letná a žiada 

zverejniť na infokanáli informáciu, ktoré cesty, ako a za koľko peňazí sa zrekonštruovali. 

(Ing. Irena Valičková – sú tam zahrnuté obrubníky, odvodňovacie žľaby, kari siete, rúry,  

                                      betón na vyspravenie ciest do osád, taktiež práce s bágrom, Tatrou –  

                                      výkopové práce na miestnych komunikáciách v časti Potok, v osade  

                                      Bugale, na Vodárenskej ulici.) 
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Je potrebné, aby v podprograme pre materskú školu na  odstránenie havarijného stavu bola 

suma zarátaná, aj keď sa to do konca roka určite neurobí? 

(Ing. Irena Valičková – áno, v rozpočte to musí byť zahrnuté, aj kvôli spolufinancovaniu) 

 

Apeluje, že je potrebné urgentne riešiť dom kultúry, ktorý je vo veľmi zlom stave, vrátane 

elektroinštalácie, avšak pochvaľuje si doterajší systém kúrenia v tomto období. 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – tento týždeň sme cez Environfond  podali pôvodný  

                                                      naprojektovaný projekt na rekonštrukciu domu kultúry,  

                                                      konkrétne na zateplenie a strechu. Budúci rok bude oprava  

                                                      domu kultúry prioritou.) 

(Mgr. Janka Petrovičová – naozaj je dom kultúry v katastrofálnom stave, ale nepáči sa jej ani  

                                           množstvo informačných tabúľ pred budovou domu kultúry. Možno  

                                           by bolo vhodné pouvažovať nad jedným veľkým informačným  

                                           panelom so zasúvacími lištami, ktoré sa môžu zamieňať podľa  

                                           potreby.) 

 

Každopádne je Ing. Alena Šupčíková, poslankyňa OZ, proti budovaniu plochy pod sušiaky pri 

bytovom dome Štandard 210 tento rok, je to nezmysel. 

(Mgr. Eva Ježíková – ak obec má zamestnancov, treba radšej robiť práce na cintoríne.) 

 

V podprograme Opatrovateľská služba v byte občana bežné výdavky na mzdy opatrovateliek 

je suma znížená o 1 000 €  a mzda sociálnej pracovníčky je zvýšená o 1 000 €. O čo vlastne 

ide, prečo je to takto? 

(Ing. Irena Valičková – nakoľko  rozpočet bol naplánovaný na 7 opatrovateliek a obec  

                                      zamestnáva iba 6 opatrovateliek, tým pádom sa rozpočet znižuje  

                                      a navýšenie 1 000 € na mzdu sociálnej pracovníčky je pre Mgr.  

                                      Moniku Hrtúsovú.) 

 

Ing. Marián Masnica, poslanec OZ – je proti návrhu zvýšiť v podprograme Členstvo 

v samosprávnych organizáciách členský príspevok na Organizáciu cestovného ruchu Kysuce. 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – naozaj je členstvo v tejto organizácii na zváženie a v tejto  

                                                     chvíli je rozhodnutý, že z členstva vystúpime, ak nebudú  

                                                     súhlasiť s tým, že budeme mať 150% - nú návratnosť, veď  

                                                     teraz nedostávame ani to, čo vkladáme. Je to pre nás  

                                                     maximálne nevýhodné, doplácame na iné obce. Napríklad  

                                                     obec Oščadnica platí príspevok 5 000 €, naša obec raz toľko,  

                                                     hoci v Oščadnici musí byť omnoho viac prenocovaní. Ak by  

                                                    všetky obce prispievali rovnako, bolo by to iné, terajší stav  

                                                    nemá logiku.) 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – pôvodne bol v organizácii iný zámer, že dostaneme  

                                                    náš vklad + časť z dotácie, avšak skutočnosť je taká, že  

                                                    vlastne z organizácie dostávame iba polovicu) 

(Ing. Alena Šupčíková, poslankyňa OZ – členstvo je výhodné iba pre propagáciu  

                                                    a zviditeľnenie obce prostredníctvom propagačných  

                                                    prospektov, avšak aj tie sú na nízkej úrovni, nedajú sa  

                                                   porovnať s prospektom – skladačkou z ČR, ktorú mala  

                                                   možnosť vidieť, kde bolo vyobrazených možno 50 objektov,  

                                                   pamätihodnosti, športové vyžitia a pod., všetko s kontaktmi,  

                                                   bolo to na vysokej úrovni, neporovnateľné z prospektami,  

                                                   ktoré vydáva OCR Kysuce.)  
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Katarína Lučanová, poslankyňa OZ – na predošlom rokovaní OZ p. Peter Kubinec žiadal pre 

ŠK Javorník sumu na dopravu vo výške 2 500 €, dnes je návrh na zvýšenie o 1 500 €. 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – prerátali to na kilometre, navrhovaná suma 1 500 € by mala  

                                                      postačovať) 

 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – v úprave rozpočtu je pri ŠK Javorník návrh na 

nákup drobného majetku do bufetu v polyfunkčnej budove, myslí si však, že bufet by sa mal 

dať najskôr do prenájmu a nájomca nech si bufet zariadi podľa svojich predstáv a v tom 

prípade by to obec ani nezaťažilo. 

(Ing. Alena Šupčíková – konštatuje, že aj ostatné reštaurácie majú problém a mať  

                                        zamestnanca, ktorý bude bufet otvárať 1 x do týždňa, ktorý musí mať  

                                       k dispozícii auto, ustriehnuť trvanlivosť zakupovaných potravín  

                                       a nápojov, nevidí to z hľadiska ekonomiky efektívne.) 

 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

1.úpravu programového rozpočtu Obce Makov pre rok 2015 v príjmovej časti vo výške 

2 613 493 €. 

 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                   Rastislav Gajdoš,  Ing. Stanislav Gašparík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                               Katarína Lučanová, Ing. Marián Masnica,  Jozef Pavlík, 

                                               Mgr. Janka Petrovičová, Ing. Alena Šupčíková, Anna Zajacová 

 

Proti   :                                   nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 102/2015 bolo prijaté. 
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Na návrh poslancov OZ sa pri výdavkovej účasti hlasovalo postupne po položkách. 

 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

v podprograme Obecné zastupiteľstvo, komisie - bežné výdavky na odmeny poslancom OZ  

zvýšenie o sumu 1 500 € a odvody do poisťovní o sumu 488 €, t. j. celkom zvýšenie o 1 988 

€. 

 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                   Rastislav Gajdoš,  Ing. Stanislav Gašparík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Janka Petrovičová, 

                                               Ing. Alena Šupčíková, Anna Zajacová 

 

Proti   :                                   nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania :       Katarína Lučanová 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 103/2015 bolo prijaté. 

 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

v podprograme Vnútorná kontrola - bežné výdavky na plat kontrolórky  zvýšenie o sumu  500 

€ a odvody do poisťovní o sumu 130 €, t. j. celkom zvýšenie o 630 €. 

 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                   Rastislav Gajdoš,  Ing. Stanislav Gašparík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                               Ing. Marián Masnica, Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová, 

                                               Ing. Alena Šupčíková, Anna Zajacová 

 

Proti   :                                   nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania :       Katarína Lučanová 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 104/2015 bolo prijaté. 
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Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

v podprograme Členstvo v samosprávnych organizáciách na členský príspevok zvýšenie 

o sumu  1 000 €. 

 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                   Rastislav Gajdoš,  Ing. Stanislav Gašparík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                               Katarína Lučanová, Ing. Marián Masnica, Jozef Pavlík,  

                                               Mgr. Janka Petrovičová,Ing. Alena Šupčíková, Anna Zajacová 

 

Proti   :                                   nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 105/2015 bolo prijaté. 

 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

v podprograme Strategické plánovanie rozvoja obce – bežné výdavky a vypracovanie 

Programu rozvoja obce zvýšenie o sumu  300 €. 

 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                   Rastislav Gajdoš,  Ing. Stanislav Gašparík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                               Katarína Lučanová, Ing. Marián Masnica, Jozef Pavlík,  

                                               Mgr. Janka Petrovičová,Ing. Alena Šupčíková, Anna Zajacová 

 

Proti   :                                   nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 106/2015 bolo prijaté. 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

v podprograme PVŠS na úseku matrika na cestovné zvýšenie o sumu  49 €. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                   Rastislav Gajdoš,  Ing. Stanislav Gašparík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                               Katarína Lučanová, Ing. Marián Masnica, Jozef Pavlík,  

                                               Mgr. Janka Petrovičová,Ing. Alena Šupčíková, Anna Zajacová 

 

Proti   :                                   nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 107/2015 bolo prijaté. 

 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

v podprograme Cintorínske a pohrebné služby, Dom smútku – kapitálové výdavky na 

rekonštrukciu cintorína zníženie o sumu  10 000 €. 

 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                   Rastislav Gajdoš,  Ing. Stanislav Gašparík, Jozef Pavlík,  

                                               Mgr. Janka Petrovičová,Ing. Alena Šupčíková, Anna Zajacová 

 

Proti   :                                   Mgr. Eva Ježíková, Katarína Lučanová, Ing. Marián Masnica 

 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 108/2015 bolo prijaté. 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

v podprograme Obecný vodovod - materiál na údržbu zdroja Trojačka zvýšenie o sumu 850 €. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                   Rastislav Gajdoš,  Ing. Stanislav Gašparík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                               Katarína Lučanová, Ing. Marián Masnica, Jozef Pavlík,  

                                               Mgr. Janka Petrovičová,Ing. Alena Šupčíková, Anna Zajacová 

 

Proti   :                                   nikto 

 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 109/2015 bolo prijaté. 

 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

v podprograme Zvoz a odvoz odpadu – kapitálové výdavky na výstavbu mini ostrovčeka 

(Kršlisko) zníženie o sumu 3 000 €. 

 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                   Ing. Stanislav Gašparík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                               Katarína Lučanová, Ing. Marián Masnica, Jozef Pavlík,  

                                               Mgr. Janka Petrovičová 

 

Proti   :                                   Rastislav Gajdoš, Ing. Alena Šupčíková 

 

Zdržal (a) sa hlasovania :       Anna Zajacová 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 110/2015 bolo prijaté. 

 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

v podprograme Kamerový systém obce – kapitálové výdavky na rozšírenie zvýšenie o sumu  

7 000 €. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                   Rastislav Gajdoš,  Ing. Stanislav Gašparík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                               Katarína Lučanová, Ing. Marián Masnica, Jozef Pavlík,  

                                               Mgr. Janka Petrovičová,Ing. Alena Šupčíková, Anna Zajacová 

 

Proti   :                                   nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 111/2015 bolo prijaté. 

 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

v podprograme Správa a údržba MK – letná na kapitálové výdavky na chodník zníženie 

o sumu 15 000 € , na bežné výdavky na materiál na MK zvýšenie o sumu 3 000 € a na údržbu 

ciest do osád zvýšenie o sumu 10 000 €. 

 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                   Rastislav Gajdoš,  Ing. Stanislav Gašparík,  

                                               Ing. Marián Masnica, Jozef Pavlík,  

                                               Mgr. Janka Petrovičová, Anna Zajacová 

 

Proti   :                                   Mgr. Eva Ježíková, Ing. Alena Šupčíková 

 

Zdržal (a) sa hlasovania :       Katarína Lučanová 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 112/2015 bolo prijaté. 

 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

v podprograme Správa a údržba MK – letná na kapitálové výdavky na preasfaltovanie MK 

zvýšenie o sumu 8 000 €. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                   Rastislav Gajdoš,  Ing. Stanislav Gašparík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                               Katarína Lučanová, Ing. Marián Masnica, Jozef Pavlík,  

                                               Mgr. Janka Petrovičová,Ing. Alena Šupčíková, Anna Zajacová 

 

Proti   :                                   nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 113/2015 bolo prijaté. 

 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

v podprograme Správa a údržba verejných priestranstiev – bežné výdavky na údržbu zvýšenie 

o sumu 600 €. 

 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                   Rastislav Gajdoš,  Ing. Stanislav Gašparík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                               Katarína Lučanová, Ing. Marián Masnica, Jozef Pavlík,  

                                               Mgr. Janka Petrovičová,Ing. Alena Šupčíková, Anna Zajacová 

 

Proti   :                                   nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 114/2015 bolo prijaté. 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

v podprograme Základná škola – bežné výdavky na PVŠS na odchodné zvýšenie o sumu 

1 456 €, na nákup učebníc pre 3., 4. a 5. ročník zvýšenie o sumu 605 €, na plyn a poistenie 

zvýšenie o sumu 1 009 €. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                   Rastislav Gajdoš,  Ing. Stanislav Gašparík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                               Katarína Lučanová, Ing. Marián Masnica, Jozef Pavlík,  

                                               Mgr. Janka Petrovičová,Ing. Alena Šupčíková, Anna Zajacová 

 

Proti   :                                   nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 115/2015 bolo prijaté. 

 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

v podprograme Materská škola – kapitálové výdavky na odstránenie havarijného stavu 

budovy  zvýšenie o sumu 10 000 € a na bežné výdavky  na vypracovanie posudku na 

havarijný stav budovy zvýšenie o sumu 600 €. 

 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                   Rastislav Gajdoš,  Ing. Stanislav Gašparík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                               Katarína Lučanová, Ing. Marián Masnica, Jozef Pavlík,  

                                               Mgr. Janka Petrovičová,Ing. Alena Šupčíková, Anna Zajacová 

 

Proti   :                                   nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 116/2015 bolo prijaté. 

 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

v podprograme ŠK Javorník Makov – bežné výdavky na dopravu futbalistov zvýšenie o sumu 

1 500 € a na bezpečnostnú ochranu tribúny zvýšenie o sumu 700 €, t. j. celkom o 2 200 €. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                   Rastislav Gajdoš,  Ing. Stanislav Gašparík,  

                                               Ing. Marián Masnica, Jozef Pavlík,  

                                               Mgr. Janka Petrovičová, Anna Zajacová 

 

Proti   :                                   Katarína Lučanová, Ing. Alena Šupčíková  

 

Zdržal (a) sa hlasovania :       Mgr. Eva Ježíková 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 117/2015 bolo prijaté. 

 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

v podprograme ŠK Javorník Makov – kapitálové výdavky na zábradlie okolo polyfunkčnej 

budovy zvýšenie o sumu 1 800 €, na ozvučenie areálu ŠK Javorník Makov zvýšenie o sumu 2 

600 €, t. j. celkom o 4 400 €. 

 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                   Ing. Stanislav Gašparík,  Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová  

 

Proti   :                                   Rastislav Gajdoš, Katarína Lučanová 

 

Zdržal (a) sa hlasovania :       Mgr. Eva Ježíková, Ing. Marián Masnica,  

                                               Ing. Alena Šupčíková, Anna Zajacová 

 

Návrh uznesenia nebol  schválený – uznesenie nebolo prijaté. 

 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

v podprograme Verejné osvetlenie – kapitálové výdavky (dotácia z MF SR) na rekonštrukciu 

svetiel VO zvýšenie o sumu 6 000 €. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                   Rastislav Gajdoš,  Ing. Stanislav Gašparík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                               Katarína Lučanová, Ing. Marián Masnica, Jozef Pavlík,  

                                               Mgr. Janka Petrovičová,Ing. Alena Šupčíková, Anna Zajacová 

 

Proti   :                                   nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 118/2015 bolo prijaté. 

 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

v podprograme Verejná zeleň, vstupy do obce, brest u Papaji – kapitálové výdavky na 

projektovú dokumentáciu na rozhľadňu Čierne zvýšenie o sumu 1 500 €. 

 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                   Ing. Stanislav Gašparík,  Ing. Marián Masnica, Jozef Pavlík                                                

 

Proti   :                                   Rastislav Gajdoš, Mgr. Eva Ježíková, Katarína Lučanová, 

                                               Mgr. Janka Petrovičová,Ing. Alena Šupčíková    

 

Zdržal (a) sa hlasovania :       Anna Zajacová 

 

Návrh uznesenia nebol  schválený – uznesenie nebolo prijaté. 

 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

v podprograme Verejná zeleň, vstupy do obce, brest u Papaji – bežné výdavky na nákup 

DHIM (4 ks rozkladacie sety na sedenie) z prostriedkov OCR zvýšenie o sumu 850 €. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                   Rastislav Gajdoš,  Ing. Stanislav Gašparík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                               Katarína Lučanová, Ing. Marián Masnica, Jozef Pavlík,  

                                               Mgr. Janka Petrovičová,Ing. Alena Šupčíková, Anna Zajacová 

 

Proti   :                                   nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 119/2015 bolo prijaté. 

 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

v podprograme Investičná bytová výstavba – bežné výdavky na terénne úpravy okolia 

bytového domu Štandard 210 zvýšenie o sumu 5 000 €. 

 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                   Rastislav Gajdoš,  Ing. Stanislav Gašparík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                               Katarína Lučanová, Ing. Marián Masnica, Jozef Pavlík,  

                                               Mgr. Janka Petrovičová,Ing. Alena Šupčíková, Anna Zajacová 

 

Proti   :                                   nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 120/2015 bolo prijaté. 

 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

v podprograme Investičná bytová výstavba – kapitálové výdavky na vybudovanie plochy pod 

sušiaky a opornej steny pri BD Štandard 210 zvýšenie o sumu 3 000 €. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                   Ing. Stanislav Gašparík, Jozef Pavlík 

 

Proti   :                                   Rastislav Gajdoš, Mgr. Eva Ježíková, 

                                               Katarína Lučanová, Ing. Alena Šupčíková 

 

Zdržal (a) sa hlasovania :       Ing. Marián Masnica, Mgr. Janka Petrovičová, Anna Zajacová 

 

Návrh uznesenia nebol  schválený – uznesenie nebolo prijaté. 

 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

v podprograme Zariadenie pre seniorov – bežné výdavky z vlastných zdrojov na všeobecný 

materiál zvýšenie o sumu 550 € a bežné výdavky zo sponzorských darov na materiál pre 

pracovnú terapiu klientov zvýšenie o sumu 150 €. 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                   Rastislav Gajdoš,  Ing. Stanislav Gašparík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                               Katarína Lučanová, Ing. Marián Masnica, Jozef Pavlík,  

                                               Mgr. Janka Petrovičová,Ing. Alena Šupčíková, Anna Zajacová 

 

Proti   :                                   nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 121/2015 bolo prijaté. 

 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

v podprograme Zariadenie pre seniorov – kapitálové výdavky na rekonštrukciu výťahu 

zníženie o sumu 22 000 €. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                   Rastislav Gajdoš,  Ing. Stanislav Gašparík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                               Katarína Lučanová, Ing. Marián Masnica, Jozef Pavlík,  

                                               Mgr. Janka Petrovičová,Ing. Alena Šupčíková, Anna Zajacová 

 

Proti   :                                   nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 122/2015 bolo prijaté. 

 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

v podprograme Opatrovateľská služba v byte občana – bežné výdavky na mzdy opatrovateliek 

zníženie o sumu 1 000 €, na odvody zníženie o sumu 349 €, na mzdu sociálnej pracovníčky 

zvýšenie o sumu 1 000 € a na odvody zvýšenie o sumu 349 €. 

 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                   Rastislav Gajdoš,  Ing. Stanislav Gašparík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                               Katarína Lučanová, Ing. Marián Masnica, Jozef Pavlík,  

                                               Mgr. Janka Petrovičová,Ing. Alena Šupčíková, Anna Zajacová 

 

Proti   :                                   nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 123/2015 bolo prijaté. 

 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

v podprograme Menšie obecné služby – bežné výdavky z ÚPSVaR Čadca podľa § 54 na 

mzdy pracovníkov zvýšenie o sumu 16 805 €, na odvody do poisťovní zvýšenie o sumu 4 740 

€, na materiál zvýšenie o sumu 105 € a na OOPP zvýšenie o sumu 200, t.j. celkom zvýšenie 

o sumu 21 850 €. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                   Rastislav Gajdoš,  Ing. Stanislav Gašparík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                               Katarína Lučanová, Ing. Marián Masnica, Jozef Pavlík,  

                                               Mgr. Janka Petrovičová,Ing. Alena Šupčíková, Anna Zajacová 

 

Proti   :                                   nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 124/2015 bolo prijaté. 

 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

v podprograme Menšie obecné služby – bežné výdavky z vlastných zdrojov pre pracovníkov 

MOS podľa § 54 na mzdy zvýšenie o sumu 1 000 €, na odvody do poisťovní zvýšenie o sumu 

279 € a na stravovanie zvýšenie o sumu 1 000 €, t.j. celkom z vlastných zdrojov zvýšenie 

o sumu 2 279 €. 

 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                   Rastislav Gajdoš,  Ing. Stanislav Gašparík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                               Katarína Lučanová, Ing. Marián Masnica, Jozef Pavlík,  

                                               Mgr. Janka Petrovičová,Ing. Alena Šupčíková, Anna Zajacová 

 

Proti   :                                   nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 125/2015 bolo prijaté. 

 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

v podprograme Vzdelávanie zamestnancov obce - bežné výdavky na cestovné zvýšenie 

o sumu 300 €. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                   Rastislav Gajdoš,  Ing. Stanislav Gašparík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                               Katarína Lučanová, Ing. Marián Masnica, Jozef Pavlík,  

                                               Mgr. Janka Petrovičová,Ing. Alena Šupčíková, Anna Zajacová 

 

Proti   :                                   nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 126/2015 bolo prijaté. 

 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

v podprograme Správa CHP Makov - bežné výdavky na údržbu budov zníženie o sumu  

1 000 €. 

 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                   Rastislav Gajdoš,  Ing. Stanislav Gašparík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                               Katarína Lučanová, Ing. Marián Masnica, Jozef Pavlík,  

                                               Mgr. Janka Petrovičová,Ing. Alena Šupčíková, Anna Zajacová 

 

Proti   :                                   nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 127/2015 bolo prijaté. 

 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

v podprograme Správa obecných pozemkov - kapitálové výdavky na nákup pozemkov v časti 

Čierne (pod MK od Ing. Martina Kubinca a Bc. Petra Kubinca, pri BD Čierne 17 od p. 

Sádeckého)  zvýšenie o sumu 10 000 €. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                   Ing. Stanislav Gašparík,  Jozef Pavlík,  Mgr. Janka Petrovičová 

 

Proti   :                                   Rastislav Gajdoš, Mgr. Eva Ježíková,  

                                               Katarína Lučanová, Ing. Alena Šupčíková 

 

Zdržal (a) sa hlasovania :       Ing. Marián Masnica, Anna Zajacová 

 

Návrh uznesenia nebol  schválený – uznesenie nebolo prijaté. 

 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

v podprograme Správa obce - bežné výdavky na splácanie úrokov preklenovacieho úveru 

zvýšenie o sumu 1 500 €. 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                   Rastislav Gajdoš,  Ing. Stanislav Gašparík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                               Katarína Lučanová, Ing. Marián Masnica, Jozef Pavlík,  

                                               Mgr. Janka Petrovičová,Ing. Alena Šupčíková, Anna Zajacová 

 

Proti   :                                   nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 128/2015 bolo prijaté. 

 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

v podprograme Správa obce – finančné operácie na splátku preklenovacieho úveru zníženie 

o sumu 30 000 €. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                   Rastislav Gajdoš,  Ing. Stanislav Gašparík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                               Katarína Lučanová, Ing. Marián Masnica, Jozef Pavlík,  

                                               Mgr. Janka Petrovičová,Ing. Alena Šupčíková, Anna Zajacová 

 

Proti   :                                   nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 129/2015 bolo prijaté. 

 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

v podprograme ŠK Javorník Makov na dotáciu na činnosť zvýšenie o sumu 2 000 €. 

 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                   Ing. Stanislav Gašparík,  Jozef Pavlík 

 

Proti   :                                   Rastislav Gajdoš, Mgr. Eva Ježíková,  

                                               Katarína Lučanová, Mgr. Janka Petrovičová, Ing. Alena Šupčíková 

 

Zdržal (a) sa hlasovania :       Ing. Marián Masnica, Anna Zajacová 

 

Návrh uznesenia nebol  schválený – uznesenie nebolo prijaté. 

 

 

 

  7.   NAKLADANIE S MAJETKOM OBCE: 

 

        A/ Schválenie prenájmu časti pozemku  CKN 2270/1 na bývalom CHP firme  

             Javornik s.r.o., Trojačka 134, 023 56 Makov, za účelom osadenia informačného  

             svetelného panelu o cenách pohonných hmôt 

 

Starosta obce, p. Martin Pavlík, informoval, že na svojom zasadnutí dňa 10.06.2015 obecné 

zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť firmy Javornik s.r.o., Trojačka 134 o prenájom časti 

pozemku o výmere 4 m2 z pozemku CKN 2270/1 zastavané plochy a nádvoria o výmere 1 

660 m2 za účelom osadenia informačného svetelného panelu o cenách pohonných hmôt. 

Uznesením OZ v Makove č. 66/2015 zo dňa 10.06.2015 obecné zastupiteľstvo schválilo 

dočasnú prebytočnosť časti pozemku o výmere 4 m2 z pozemku CKN 2270/1 zastavané 

plochy a nádvoria o výmere 1660 m2 v katastrálnom území obce Makov, na bývalom 
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Cestnom hraničnom priechode Makov, evidovanom na LV č. 1070, vedenom Okresným 

úradom Čadca, katastrálnym odborom, v zmysle § 9 a, ods. 9, písm. c) zákona SNR č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov a v zmysle III. časti Prebytočný 

majetok, článok 10, bod 1 platných Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom Obce 

Makov schválených uznesením Obecného zastupiteľstva v Makove č. 98/2014, bod B zo dňa 

08. 10. 2014. 

Zároveň bol uvedeným uznesením č. 66/2015 schválený zámer na prenájom z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa časti pozemku o výmere 4 m2 z pozemku CKN 2270/1 zastavané 

plochy a nádvoria o výmere 1660 m2 v k. ú. Makov 

Pre splnenie podmienok prenájmu nehnuteľností, ako prípadu hodného osobitného zreteľa 

v zmysle § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov, je potrebné dodržať lehotu zverejnenia o zámere prenajať prebytočný majetok po 

dobu 15 dní, ktorá uplynula 25.06.2015. Na dnešnom rokovaní sa môže schváliť konkrétny 

prenájom uvedeného pozemku. 

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 7/A: 

 

Ing. Marián Masnica, poslanec OZ – zaujíma sa o skutočnosť, či je osadený informačný 

svetelný panel o cenách pohonných hmôt skolaudovaný. 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – stavba zatiaľ skolaudovaná nie je) 

 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

s účinnosťou od 01.11.2015 firme Javornik s.r.o., Trojačka 134, 023 56 Makov, za účelom 

osadenia informačného svetelného panelu o cenách pohonných hmôt, prenájom časti pozemku 

o výmere 4 m2 z pozemku CKN 2270/1 zastavané plochy a nádvoria o výmere 1660 m2, 

vedeného na LV č. 1070 Okresným úradom Čadca, katastrálnym odborom, vlastníka Obce 

Makov, Makov 60, 023 56 Makov, IČO: 00314129, v k. ú. Makov z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa v zmysle § 9 a, ods. 9, písm. c) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v znení neskorších predpisov a v zmysle III. časti Prebytočný majetok, článok 11, bod 1 

platných Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom Obce Makov schválených uznesením 

Obecného zastupiteľstva v Makove č. 98/2014, bod B, zo dňa 08.10.2014. 

Cena za prenájom predstavuje 50 €/1 m2, čo za 4 m
2
 predstavuje cenu za prenájom 200 

€/ročne. 

Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v tom, že sa jedná o pozemok pre obec Makov 

dočasne prebytočný, nachádza sa v časti obce Makov – Trojačka, v priestoroch bývalého 

Cestného hraničného priechodu Makov, v blízkosti nehnuteľností väčšinového vlastníka firmy 

Javornik s.r.o., Trojačka 134, ktorý o časť pozemku o výmere 4 m2 z pozemku CKN 2270/1 

zastavané plochy a nádvoria o výmere 1660 m2 prejavil záujem za účelom osadenia 

informačného svetelného panelu o cenách pohonných hmôt. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                   Rastislav Gajdoš,  Mgr. Eva Ježíková, Katarína Lučanová,   

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Janka Petrovičová, Jozef Pavlík, 

                                               Ing. Alena Šupčíková 

 

Proti   :                                   nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania :       Ing. Stanislav Gašparík 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 130/2015 bolo prijaté. 

 

 

  7/B  Návrh na odkúpenie pozemku CKN 5780  v časti Čierne pri bytovom dome s.č.17 od  

     Bohumila Sadeckého, Makov č. 78 za účelom vybudovania parkovacej plochy 

 

Nakoľko v bode programu úpravy rozpočtu nebolo obecným zastupiteľstvom schválené 

navýšenie rozpočtu na odkúpenie pozemku od p. Sádeckého za účelom vybudovania 

parkovacej plochy, uvedený bod programu p. Martin Pavlík, starosta obce sťahuje 

z rokovania. 

 

 

8.   DISKUSIA 

 

Katarína Lučanová, poslankyňa OZ – na predošlom OZ žiadala riešiť rodinu Mojíkovu, sú 

naozaj v zlej finančnej situácii. 

(p. Martin Pavlík,  starosta obce – pôjdu rodinu pozrieť s Mgr. Monikou Hrtúsovou, skôr sa  

                                                      nedalo, pracovníčka mala dovolenku)  

 

 

Ing. Alena Šupčíková, poslankyňa OZ – chce vedieť výsledok ohľadom nájmu priestoru 

v zdravotnom stredisku pre Makové zrnká n.f. a odpoveď pre hasičov, ktorí takisto mali 

v minulosti požiadavku na novú hasičskú zbrojnicu. 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – čo sa týka priestorov v zdravotnom stredisku pre n. f.  

                                                       Makové zrnká, jednal s Mgr. Elenou Rusňákovou a dohodli  

                                                       sa, že tam dokončia ešte podlahu a môžu si priestory  

                                                       prenajať s tým, že ak príde lekár, priestory uvoľnia. Pokiaľ  

                                                       ide o požiadavku hasičov na hasičskú zbrojnicu, o novej  

                                                       neuvažujú. Hasiči chcú, aby  priestory na bývalej CHP  

                                                       využívali iba oni, aby mali všetko na CHP, je to ale v tejto  

                                                       chvíli bezpredmetné, obec naozaj nemá priestor na našu  

                                                       techniku, nemáme kam mechanizmy a hlavne traktor  

                                                       umiestniť. Podľa jeho názoru naši  hasiči fungujú  

                                                       v luxusnom režime, staráme sa o nich ukážkovo, mohli by  

                                                       si to vážiť a v autách si aspoň upratovať.)  

(p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – keďže hasiči dostali novú cisternu, má tam za ňu niekto  

                                                        hmotnú zodpovednosť?) 
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(p. Martin Pavlík, starosta obce – sú poverení dvaja vodiči, ktorí môžu s hasičskou cisternou  

                                                       jazdiť) 

 

Ďalej sa Ing. Alena Šupčíková zaujímala, či už uvažovali nad spoluprácou s firmou 

JAVORNIK s.r.o. ohľadom zberného dvora na CHP, či majú nejakú víziu, ako to riešiť. 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – budú s firmou rokovať) 

 

Žiada v priestoroch bytového domu Makov – Čierne č. 17 vypratať pivničné priestory, aby 

ich mohli využívať nájomníci bytového domu. 

 

Ing. Marián Masnica, poslanec OZ – v rámci diskusie ku kúpe pozemku od p. Sádeckého chce 

podotknúť, že na predošlom rokovaní OZ, keď sa hlasovalo o kúpe pozemku pri bytovom 

dome Čierne 17 za účelom vybudovania parkovacej plochy a následného odpredaja časti 

pozemku k výstavbe domu, osobne hlasoval za kúpu pozemku. Pokiaľ by sa dnes opätovne 

pristúpilo k hlasovaniu, za kúpu tohto pozemku by nehlasoval. Priznáva, že si vtedy materiál 

k bodu dobre nepozrel a dnes vidí, že s pozemkom by bol problém, nakoľko je na pozemku na 

katastri vyznačená plomba v súvislosti s SVP, š. p. a takisto vecné bremeno. Pozemok je ako 

orná pôda a v zmysle Územného plánu obce sa nedá zastavať. Nemá záujem riešiť sporné 

veci. Hoci účel schvaľuje a aj keby bola kúpa schválená, pozemok je nepredajný. 

 

p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – na predošlom rokovaní OZ boli poslancom 

predložené návrhy rozhľadne v Čiernom. Žiada vyjadriť sa k návrhom, pretože záujemcovia 

chcú vedieť výsledky o úspešnosti, resp. o neúspešnosti, je potrebné zaujať k návrhom 

stanovisko. 

(Mgr. Eva Ježíková, poslankyňa OZ – neoslovil ju ani jeden predložený návrh) 

(Ing. Alena Šupčíková, poslankyňa OZ – dnes sa v okolí stavia veľa rozhľadní, ak ale máme  

                                                              v pláne stavať rozhľadňu aj my, navrhuje stavať niečo  

                                                              primerané našim možnostiam, jej výšku zmenšiť  

                                                              možno na polovicu, vysoká 40 metrov nebude vôbec  

                                                              pekná, ani efektívna a rozpočet bude zbytočne veľký.) 

(Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – zaujal ju návrh rozhľadne skrutkovitej špirály, len  

                                                             je  objekt otvorený, do našich podmienok je to  

                                                             nereálne. Okrem toho si myslí, že to má synergický  

                                                             efekt, nakoľko je tu už rozhľadní veľa. Turisti tu  

                                                             chodia, pretože tu máme krásne a pre turistu rozhľadňa  

                                                             veľký prínos nemá.) 

(Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – rešpektuje každý názor na rozhľadňu, v princípe by  

                                                             bol za takúto stavbu, len nevie, kto ju tu zrealizuje  

                                                             a takisto podotýka, že je tu v okolí už dosť rozhľadní.  

                                                             Nedávno bola vysviacka kostola na Živčákovej a môže  

                                                             povedať, že  vdp. Ivan Máhrik má u neho doživotnú  

                                                             autoritu, pretože vôbec niečo také veľkolepé, vrátane  

                                                             rozhľadne, zrealizoval. V princípe by súhlasil  

                                                             s rozhľadňou aj v našej obci, len nevie, kto to tu  

                                                             zrealizuje.) 

(p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – nad Melocikom je takisto rozhľadňa, ktorá sa tam pekne  

                                                           vyníma, je preto nelogické, aby boli vzdušnou čiarou cca  

                                                           250 m dve rozhľadne.)  

(Ing. Marián Masnica, poslanec OZ – medzi návrhmi od študentov je možno jeden, ktorý ho  

                                                            oslovil, avšak do našich podmienok v zimnom období  
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                                                            bude nefunkčný. Navrhuje tým, ktorí zaslali návrhy,  

                                                            poďakovať, zaslať im po 50 € a znova osloviť Ing.  

                                                            Stanislava Mikovčáka.) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce  - osloví teda opäť Ing. Stanislava Mikovčáka, aby  svoj  

                                                      prvotný návrh trochu pozmenil a dokončil svoje dielo.) 

 

 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – prosí vedenie, ak majú ambíciu do budúcna niečo 

v obci realizovať, nejakú dobrú vec, aby dali o tom najskôr poslancom vedieť, predídeme tak 

nezhodám. 

(p. Jozef  Pavlík, zástupca starostu obce – môže povedať, že v minulosti ani jeho nikto  

                                                                    neinformoval pri projekte rekonštrukcie základnej  

                                                                   školy o zrealizovaných naviac prácach za 30 000 €.) 

(Ing. Marián Masnica, poslanec OZ – k projektu ZŠ podotýka, že stavba stála 27 mil. Sk,  

                                                            vrátil 4 mi. Sk, cena bola vysúťažená o ďalšie 4 mil. Sk  

                                                             menej a upozorňuje na skutočnosť, že projekt neriešil  

                                                             kanalizáciu. Pokiaľ ide o informovanosť, vždy boli  

                                                             všetci poslanci volaní na každý kontrolný deň, aj za  

                                                             účasti hlavnej kontrolórky. Pri stavbe bytového domu  

                                                             Štandard 210 ak vzniknú reálne navýšené náklady, bude  

                                                             s úpravou rozpočtu súhlasiť, inak nie. Okrem toho je  

                                                             zarážajúce, že nemajú ani základnú úctu oznámiť  

                                                             poslancom, čo idú robiť.) 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

ž i a d a  

 

osloviť všetkých účastníkov, ktorí sa zapojili do výzvy na predloženie architektonického 

návrhu rozhľadne s poďakovaním a zaslaním odmeny vo výške 50 €.  

 

 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                                   Rastislav Gajdoš,  Ing. Stanislav Gašparík, Mgr. Eva Ježíková, 

                                               Katarína Lučanová,  Ing. Marián Masnica, Mgr. Janka Petrovičová 

                                               Jozef Pavlík, Ing. Alena Šupčíková, Anna Zajacová 

 

Proti   :                                   nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 131/2015 bolo prijaté. 
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9.  NÁVRH NA UZNESENIE 

 

V zmysle § 9 Rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva zo dňa 11. 10. 2010,  predložil 

a prečítal k jednotlivým bodom programu konkrétny návrh uznesenia p. Jozef Pavlík, 

zástupca starostu obce. Uznesenia boli schválené pod číslom 98 –131/2015.  

Za každým uznesením poslanci OZ hlasovali, hlasovanie tvorí súčasť zápisnice. 

 

     10.   ZÁVER 

 

Na základe Štatútu Obce Makov obecné zastupiteľstvo konštatuje, že sú prítomní deviati 

poslanci OZ (podľa prezenčnej listiny pri ukončení zasadnutia OZ). 

Starosta obce p. Martin Pavlík poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie Obecného 

zastupiteľstva v Makove ukončil o 18.00 hod.                             

 

 

                                                                                                                                                                

                                                                                                                  Martin Pavlík 

                                                                                                                   starosta obce 

 

Overovatelia: 

Rastislav Gajdoš, poslanec OZ                               ..................................................... 

 

Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ                      ..................................................... 

 

 

 

Zápisnicu vyhotovila:  Mgr. Iveta Chromíková 

 

 

 

 

 


